
Årsmöte i Eriksbergs Egnahems- och Fruktodlareförening  

den 21 mars 2017 

 

 

Till årsmötet samlades 15 av föreningens medlemmar i Lindsbergssalen, 

Lindsbergsgatan 9c. 

 

 

1   Christian Strondl, ordförande, hälsade alla varmt välkomna. 

 

Mötet inleddes med ett föredrag av Jonas Nordström, projektledare vid Uppsala 

Solenergiprojekt. Hans föredrag hade titeln Solenergi – en outnyttjad potential. 

 

Efter föredraget bjöds deltagarna på kaffe och smörgås. 

 

2  Därefter vidtog årsmötesförhandlingar. 

Christian Strondl valdes till mötesordförande och Barbro Schröder till mötessekreterare.  

 

3. Till justeringsmän utsågs Charlotte Härnvi och Emil Åberg. 

 

4,   Kallelsen godkändes. 

 

5.  Dagordningen fastställdes. 

 

6. Verksamhetsberättelsen lästes upp av Christian Strondl.  

 

Ewa Wikander redogjorde för bokslutet och berättade om föreningens ekonomi.  

Året gick med ett underskott på 298 kronor. 

  

7. Revisionsberättelsen lästes upp av Margareta Haglund. 

 

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

9. Till ny ordförande valdes Maria Noreland/Emil Åberg. 

 

10. Barbro Schröder och Ewa Wikander lämnar styrelsen. Maria Noreland/Emil Åberg        

lämnar sitt tidigare uppdrag och byter position till ordförande.   

 

Som nya ledamöter på två år valdes Charlotte Härnvi, Martin Wester och  

Christian Strondl.  

 

Av övriga styrelsemedlemmar har Evy Hagelqvist, Inger Lindvall och  

Anna Wikberg Mattson ytterligare ett år kvar av sin mandatperiod.  

 

11. Som revisorer valdes på ett år, Margareta Haglund och Göran Karlsson och  

      som revisorssuppleant, Karl-Georg Ahlström.  

 

12. Till valberedningen valdes Berit Engström, Ulla Holm och Anders Lindvall.  

 

13. Medlemsavgiften för 2017 är oförändrad 100 kronor. 

 

 



 

 

 

14. Som vårutflykt föreslogs att vi gör ett besök till en aktiv solcellsanläggning.  

Ett alternativ skulle kunna vara ett evenemang som innefattar trädgårdsskötsel, 

trädbeskärning eller något liknande. Ett företag kallat Näsets gröna nämndes som 

inspiration. Styrelsen arbetar vidare med frågan. 

 

15. Styrelsen har ett förslag om omarbetade stadgar. Nya tider har nya behov.  

Detta förslag presenterades och årsmötesdeltagarna fick möjlighet att komma med 

synpunkter.  

       

En ny punkt har tillkommit och får lydelsen: Frågor som kräver beredning hanteras i  

intressegrupper efter samråd med styrelsen. Det åligger styrelsen att rådgöra med  

arbetsgruppen och att motta resultatet för fortsatt hantering.  

 

De förändrade stadgarna i sin helhet presenteras för föreningen i samband med ett 

extrainsatt möte med medlemmarna och beslutas sedan vid nästa årsmöte. Alternativt 

bereds ärendet vid två på varandra följande årsmöten. 

 

 16. Ingen motion hade inkommit. 

 

17. Mötet avslutades. 

 
 

 

Uppsala den 21 mars 2017 

 

 

 

Barbro Schröder 

 

 

 

Justeras: 

 

         

 

 

Charlotte Härnvi    Emil Åberg 

 

 

 

  

 


